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Muzikale actie van dokters met Lange Frans over ict in de ziekenhuizen

De tekortkomingen van de ict-systemen en het Elektronisch Patiëntendossier (epd) in ziekenhuizen
gaan ten koste van de patiënt. De dokters hebben er genoeg van. Er moet nu echt iets gaan
gebeuren, vindt de Federatie Medisch Specialisten. Dankzij rapper Lange Frans en zijn kno-arts
Dennis Kox brengt de Federatie vandaag het nummer ‘Laat dokters lekker dokteren’ uit om de
problematiek en de urgentie onder de aandacht te brengen.

De Federatie is blij verrast met deze steun uit onverwachte hoek. Kno-arts Dennis Kox en rapper
Lange Frans zagen een kans om op een ludieke wijze de problemen van de administratielast te
belichten. Kox: “Ik ben dokter geworden om mensen te helpen. Met de huidige administratielast
wordt het mij als dokter steeds moeilijker gemaakt mijn primaire aandacht bij de zorg voor de
patiënt te leggen. Het lijkt soms alsof de administratie meer centraal staat in het gesprek met de
patiënt dan de patiënt zelf.”

Lange Frans
Terwijl de druk op de zorg steeds groter wordt en er sprake is van personeelstekorten, is de dokter
twee werkdagen per week bezig met administratie, waarvan de helft als onzinnig wordt ervaren.
Rapper Lange Frans zegt in een interview in het Magazine De Medisch Specialist hierover: “Ik zou
echt minder lol in mijn werk hebben als ik veertig procent van mijn tijd bezig was met administratie.
Daarbij zorgen administratielasten voor extra stress, terwijl medisch specialisten in topvorm moeten
zijn om te kunnen doen wat ze doen – aan overwerkte dokters heeft niemand iets. Natuurlijk
verdient iedereen het om op werkgebied in topvorm te zijn, maar artsen hebben wat mij betreft een
streepje voor. Zij werken aan iets dat groter is dan zichzelf: de patiënt.”

Adequate ict
Voor het leveren van goede zorg is een adequate ict-infrastructuur nodig. Bovendien, slechte
communicatie in het ziekenhuis, tussen ziekenhuizen en met de 1e lijn gaat ten koste van de
patiëntveiligheid. Het is niet van deze tijd dat er nog met een fax gewerkt wordt om informatie uit te
wisselen, de dokter met een gebrekkig ict-systeem moet werken, en onnodig lang op zijn scherm
moet kijken door niet relevante, verplichte vragen. De oplossing ligt niet bij één partij, overheid, ict-
leveranciers, dokters en ziekenhuizen, moeten hierin hun verantwoordelijkheid pakken, aldus de
Federatie.

Laat dokters dokteren
Na een oproep dit voorjaar onder het motto ‘laat dokters dokteren’ om praktijkvoorbeelden van
administratielast in te sturen, bleek de realiteit vaak nog schrijnender dan gedacht. Hilarische (en
daarmee pijnlijke en schrijnende) ict-kronkels kwamen binnen. Zolang de ict/epd-problematiek niet is
opgelost blijft de Federatie zich inzetten om deze problematiek zichtbaar en voelbaar te maken via
de politieke tafels, media en zelfs nu via de muziek. Laat dokters doen waarvoor ze zijn opgeleid en
geef de patiënt de tijd die hem toekomt.


